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Protokół nr 187/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 września 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

5. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 

6. Pan Tomasz Koryciak  - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pani Iwona Wieteska   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

8. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

9. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

10. Pani Anna Pakuła    - samodzielne stanowisko ds. strategii,  

         inwestycji i pozyskiwania środków   

         zewnętrznych w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu  

 

 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

− konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe – kwota  

8 000 zł; 

− Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 
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− Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 

− „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne wakacje”, 

„Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, „Pikniki 

Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów odblaskowych  

w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, naklejek, 

odblaskowych smyczy.   

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 05.09.2023 r. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2024 rok - temat 

sesyjny.  

7. Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wielunia a Wójtem Gminy Biała w sprawie działań na drogach powiatowych 

leżących na terenie Gminy Biała.  

8. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków 

na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E.  

9. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej - drogi powiatowej nr 4538E, przebiegającej na terenie Gminy 

Wieluń. 

10. Udzielenie pełnomocnictwa Pani Dagmarze Koniecznej – kierownikowi Bazy 

Sprzętu i Transportu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.   

11. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2023/2024. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2024.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu do odbioru 

komputerów przenośnych typu laptop i podpisania protokołu odbioru końcowego.  
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia dotyczącego przekazywania środków z Powiatu 

Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Wieluniu na realizację zadań oświatowych w danym roku 

kalendarzowym oraz porozumienia dotyczącego przekazywania środków  

z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach na realizację zadań 

oświatowych w danym roku kalendarzowym.  

15. Zaakceptowanie projektu porozumienia w sprawie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Złoczew do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach w związku z wnioskiem Burmistrza Miasta Złoczew.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego  

z Panem Arkadiuszem Frączykiem – dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu z prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą ArKademia Tenisa Arkadiusz Frączyk z/s w 

Oleśnie na okres od 1.09.2023 r. do 29.02.2024 r.  

17. Przyjęcie projektu odpowiedzi na prośbę prowadzącego działalność pod nazwą 

Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny z/s w Wieluniu w sprawie wykupu 

budynku, zlokalizowanego na nieruchomości oznaczonej numerem działki 176/2  

o pow. 0,0411 ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń przy ul. Warszawskiej 5.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski.  

22. Zamknięcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem decyzje, które zapadną będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” będzie jedna sprawa, a mianowicie 

„Rozpatrzenie prośby MKS 1983 Sp z o.o. z dn. 18.07.23 r. o wsparcie finansowe 

(sponsoring) dla MKS 1983 Sp. z o.o w Wieluniu”, jak co roku, o formę reklamy. 

Dodał, że oczywiście to będzie kosztować, ale to zostanie później omówione.  

Z uwagi na brak propozycji do porządku obrad stwierdził, że Zarząd przyjął przez 

aklamację proponowany porządek obrad.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad. 

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

− konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe – kwota  

8 000 zł; 

− Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 

− Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 

− „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne wakacje”, 

„Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, „Pikniki 

Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów odblaskowych  

w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, naklejek, 

odblaskowych smyczy.   

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 05.09.2023 r. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2024 rok - temat 

sesyjny.  
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7. Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wielunia a Wójtem Gminy Biała w sprawie działań na drogach powiatowych 

leżących na terenie Gminy Biała.  

8. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków 

na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E.  

9. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej - drogi powiatowej nr 4538E, przebiegającej na terenie Gminy 

Wieluń. 

10. Udzielenie pełnomocnictwa Pani Dagmarze Koniecznej – kierownikowi Bazy 

Sprzętu i Transportu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.   

11. Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2023/2024. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych  

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2024.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu do odbioru 

komputerów przenośnych typu laptop i podpisania protokołu odbioru końcowego.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia dotyczącego przekazywania środków z Powiatu 

Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Wieluniu na realizację zadań oświatowych w danym roku 

kalendarzowym oraz porozumienia dotyczącego przekazywania środków  

z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach na realizację zadań 

oświatowych w danym roku kalendarzowym.  

15. Zaakceptowanie projektu porozumienia w sprawie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Złoczew do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach w związku z wnioskiem Burmistrza Miasta Złoczew.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego  

z Panem Arkadiuszem Frączykiem – dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu z prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą ArKademia Tenisa Arkadiusz Frączyk  

z/s w Oleśnie na okres od 1.09.2023 r. do 29.02.2024 r.  

17. Przyjęcie projektu odpowiedzi na prośbę prowadzącego działalność pod nazwą 

Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny z/s w Wieluniu w sprawie wykupu 

budynku, zlokalizowanego na nieruchomości oznaczonej numerem działki 176/2  

o pow. 0,0411 ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń przy ul. Warszawskiej 5.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

20. Sprawy bieżące. 

21. Wolne wnioski.  

22. Zamknięcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Policji w Wieluniu o wsparcie 

finansowe działań edukacyjno-profilaktycznych zaplanowanych w 2024 r.: 

− konkurs dla uczniów szkół średnich województwa łódzkiego o Puchar 

Komendanta Wojewódzkiego Policji – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− Turniej Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym - eliminacje powiatowe – kwota  

8 000 zł; 

− Bezpieczna droga do szkoły – kwota 2 000 zł; 

− Policyjna Akademia Bezpieczeństwa – eliminacje powiatowe – kwota 5 000 zł; 

− „Mikołaj na drodze” – kwota 1 000 zł; 
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− „Niechronieni”, „Jabłko-cytryna”, „Bezpieczne ferie”, „Bezpieczne wakacje”, 

„Jednośladem Bezpiecznie do Celu”, „Świeć przykładem”, „Pikniki 

Profilaktyczne” - rozpatrzenie prośby o zakup elementów odblaskowych  

w postaci kamizelek, przywieszek, opasek, czapeczek, naklejek, odblaskowych 

smyczy. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest dużo działań prewencyjnych ze strony Komendy Powiatowej Policji. 

Zaproponował, aby te środki, o które występuje pan komendant, były procedowane 

przy układaniu budżetu na rok 2024, wtedy Zarząd przyjrzy się temu, jakie będą 

możliwości wsparcia działań Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu. Zapytał,  

czy jest zgoda na pozostawienie sprawy w toku, a przy układaniu budżetu Zarząd 

pochyli się jeszcze raz nad tym pismem. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. 

Dodał, że Biuro Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa ma przygotować odpowiedź  

do pana komendanta.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi Komendantowi Powiatowej Policji w Wieluniu informującej,  

że Zarząd powróci do rozpatrzenia przedmiotowej sprawy przy projektowaniu 

budżetu powiatu wieluńskiego na rok 2024 r., wówczas przyjrzy się możliwościom 

wsparcia Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu - sprawa w toku (głosowało 5 

członków Zarządu).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 05.09.2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Powiedział, że członków Zarządu interesuje, co się zmieniło  

w Regulaminie organizacyjnym.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nic istotnego, dlatego, że na ten moment 

już mieli „dociągnięty” rezonans magnetyczny, cennik rezonansu również,  

to było poprzednio, a teraz zaktualizowali cennik rentgenodiagnostyki. Dodała,  

że oczywiście opierają to zarówno o koszty, ale też o rynek. Nadmieniła, że w tym 

przypadku, w zasadzie bardziej porównują się z BOMED-em i z Bełchatowem, 

dlatego, że Sieradz ma od lat nieaktualizowane cenniki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie rezonansu 

magnetycznego zapytał, czy istnieje w ogóle możliwość odpłatnego skorzystania. 

Nadmienił, że chodzi też o godziny otwarcia, bo z tego, co wie, to BOMED zapisuje 

nawet na godz. 21:40 na rezonans magnetyczny. Dodał, że chodzi też o to, aby być 

też konkurencyjnym.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że u nas z odpłatnym będzie problem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kolejki  

nie będą duże.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dokładnie, będą mieć kontrakt  

z NFZ-em (Narodowy Fundusz Zdrowia), w zasadzie wystarczy skierowanie lekarskie  

i już nawet nie widzi potrzeby odpłatnego. Dodała, że myśli, że teraz jedynie może 

jak POZ-y (Podstawowa Opieka Zdrowotna) robią problemy czasami  

ze skierowaniami na tego typu badania i tu jest pewne ograniczenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wie  

o co chodzi, że POZ-y wypisują konkretną placówkę medyczną.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że przy rezonansie 

nie, przy RTG to tak, bo mają podpisane umowy. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że POZ-y też robią problemy z RTG, bo jeżeli 

jest skierowanie, to obciążają POZ. Podkreśliła, że POZ-y walczą z nimi, nawet 

ostatnio miała taką dyskusję, z którymś z POZ-em, z resztą na piśmie, dlatego  

że chcieli, żeby w poradniach specjalistycznych kierowali na badanie RTG, a żeby 

POZ nie kierował w ogóle. Nadmieniła, że jeżeli POZ kieruje do poradni 

specjalistycznej, to też powinien oprzeć to na wstępnej diagnozie i dopiero wtedy,  

jak jest podstawa, kierować do poradni specjalistycznej. Podkreśliła, że też bronią 

swojego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeżeli jest wypisana dana placówka medyczna przez POZ, przez lekarza z POZ-u,  

to ten pacjent nie musi wcale iść do tej wskazanej placówki, może iść do naszego 

szpitala, tak? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że może iść, tylko że jeżeli skierowanie  

ma z POZ-u, to wtedy obciążają ten POZ. Dlatego mówiła, że może być problem  

ze skierowaniami przez POZ-y. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, ale chodzi mu głównie o to, żeby taka informacja gdzieś się pojawiła  

- może w szpitalu na tablicy, że obojętnie gdzie jest skierowanie kierowane przez 

lekarza POZ, można skorzystać w szpitalu. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że to zdecydowanie tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że ludzie 

kierują się tym, że jak mają wypisane, to pójdą tam, omijają szpital, a nam chodzi  

o przychody.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego istotne są te cenniki  

i to co mówiła, że porównują się rynkowo, nawet czasami kosztowo wychodzi,  

że powinna jakieś badanie podnieść, ale widzi, że rynek ma niższe, bo POZ-y  

są obciążane, więc już lekarze POZ-u wiedzą, gdzie kierować i kierują na te ciut 

tańsze dla siebie, bo dostaną fakturę. Dlatego te cenniki są bardzo ważne  

i generalnie jest tak, że w zasadzie na każdej Radzie Społecznej jakiś element 

cennika mają, dlatego tak często ten regulamin się pojawia, mimo że nic innego  
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nie robi, ale te cenniki muszą być aktualne, one muszą być oparte na wartościach 

rynkowych, bo tutaj to ma znaczenie.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że POZ-y nie piszą  

na skierowaniach, gdzie pacjent ma się udać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że piszą. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że czasami piszą, a czasami jest informacja  

od lekarza.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że według niego  

to powinno być tak, że jak mu pasuje, na przykład gdzieś daleko, w Krakowie sobie 

zrobić.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że może. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy może gdziekolwiek. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że generalnie nawet, jeżeli lekarz wskaże, 

że w danym miejscu, to nie powinien POZ robić problemów, ale wiadomo,  

że POZ-y są prywatne i po prostu właściciel pilnuje swojego interesu i tak naprawdę 

wysyła. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że gdzie  

są najtańsze. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że nie ma rejonizacji. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie, natomiast 

jest to po prostu trochę bezpodstawne w pewnym sensie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chodzi 

tylko o to, żeby dotrzeć do klienta, do przyszłego pacjenta, żeby wiedział o tym,  

że może iść sobie gdziekolwiek. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że na razie trudno jej się wypowiedzieć  
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na temat godzin pracy rezonansu itd., ale na pewno chce to zrobić na obecnym 

poziomie kosztów, obecną załogą, którą ma. Zaznaczyła, że plusem jest to,  

że pojawiają się już technicy RTG, bo jeszcze rok temu bała się o kadrę,  

ale na szczęście wyszkolenie technika RTG to nie jest bardzo długi proces, 

w związku z tym oni się pojawili już na rynku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tam 

jeszcze są te godziny pracy.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że to ma ogromne znaczenie, bo jak ma  

z czymś deficyt, to jest duże zagrożenie, że grupa postawi ich „pod murem”, więc  

w przypadku techników już się tego tak nie obawiają. Podkreśliła, że dostosują 

rezonans do potrzeb w taki sposób, żeby zwiększyć przychody. Dodała,  

że w piątek miała spotkanie z dyrektorem Banku PKO i z asystentem, który prowadził 

ich sprawę i na ten moment nie ma szans, nie podtrzymują tej decyzji, aczkolwiek  

po rozmowie twierdził, że dalej będą procedować, ale żeby już na to jakoś nie liczyć. 

Zaznaczyła, że do tej pory miała informację, że to jest prawie pewne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że u nas 

też, było prawie pewne. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wykonali dużo 

pracy w miesiącu czerwcu czy maju, żeby dostosować do propozycji Banku PKO 

wieloletnią prognozę finansową, wydłużyli całe finansowanie, a przez dwa miesiące 

nie ma w ogóle żadnej informacji i nagle stwierdzają, że nie można.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest jeszcze 

jakieś „pole”. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że musi szukać „pola”, bo uważa, że muszą  

sobie poradzić ze zobowiązaniami wymagalnymi. Podkreśliła, że nie chciałaby 

zwiększać kosztów finansowych i to utrzymywać. Jej zdaniem musimy  

te zobowiązania wymagalne zrestrukturyzować, a za wszelką cenę starać się już, 

żeby bilansować tę działalność. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że podejrzewa,  

że tutaj wchodzi sprawa tego, że nie chcą, żeby poręczenie odsetek było  
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na kontrakcie. Jeżeliby odsetki byłyby poręczone przez powiat, to by się coś 

wydarzyło, czy nie? Czy oni byli przychylni, czy nie? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że twierdzą, że zabezpieczenie jest  

za słabe, ale nie ukrywa, że jej zaufanie też zostało w tamtą stronę naruszone,  

więc powtarza, co jej zostało powiedziane, ale chce przypomnieć, że przez te całe 

dwa miesiące nie tak do końca, że nie było informacji, bo dostawała informacje,  

że w zasadzie, a to są na urlopie, a to jakieś procedury ciągną, ale tu temat jest jak 

najbardziej poważnie traktowany i będzie wszystko dobrze. Dodała, że jak nie ma się 

decyzji kredytowej w ręku, to się nie ma nic. Powiedziała, że rozumie, że tam  

są komitety ryzyka i to są pewne sprawy nie do przeskoczenia. Zaznaczyła,  

że absolutnie na siebie się nie pogniewali, to było bardzo miłe i uprzejme spotkanie, 

aczkolwiek na ten moment nic nam nie daje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytanie do pani dyrektor. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma, ale nie  

w sprawie finansowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

Zarząd przyjmie informację i jeżeli nie ma do tego punktu już pytań, to można 

zapytać panią dyrektor o inne rzeczy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jeszcze stara 

Rada, czy już nowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że Rada była stara. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że już jest 

powołana nowa. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, te uchwały były jeszcze starej Rady. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem informacji.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

05.09.2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zadawanie 

pytań poza punktem, jeżeli ktoś z członków Zarządu jakieś ma. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w środę pojawiły 

się podobno kartki w Oddziale Urazowo-Ortopedycznym i Chirurgii Ogólnej: do czasu 

uzupełnienia obsady anestezjologicznej i przywrócenia płynnego funkcjonowania 

Bloku Operacyjnego, wstrzymuje się zabiegi planowe w Oddziale Urazowo-

Ortopedycznym. Zaznaczył, że kartki były bez podpisu, ale na druczku firmowym  

i informacja dla pacjentów: w związku z niedostateczną obsługą kadry 

anestezjologicznej, do czasu jej uzupełnienia, przywrócenia pełnego funkcjonowania 

Bloku Operacyjnego, wstrzymane zostają zabiegi w trybie planowym w Oddziale 

Chirurgii Ogólnej. Dodał, że jest tu jakaś pieczątka, też nie do odczytania. Zapytał, 

czy to jeszcze wisi.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że już nie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co się dzieje, jeżeli takie 

zabiegi planowe wstrzymuje się. Czy może nas ktoś sądownie potraktować? Czy jest 

taka możliwość? Jak to wygląda? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, dlatego że wszystkie pilne i w stanie 

nagłym są wykonywane, a o zmianie terminu decyduje ordynator operator, w tym 

przypadku ten, który będzie operował w uzgodnieniu z ordynatorem oddziału. 

Zaznaczyła, że często to jest w jednej osobie i tutaj są podejmowane decyzje, koniec 

końców nie spadło tyle zabiegów, ile było planowanych, ten okres również został 

urlopowo wykorzystany na Oddziale Urazowo-Ortopedycznym i na chirurgicznym,  

to po pierwsze, a po drugie rzeczywiście to był też okres urlopowy, jeżeli chodzi  

o kadrę lekarską. Dodała, że cały czas podejmują działania, żeby uzupełnić kadrę 
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anestezjologiczną, to znaczy, starsza ekipa anestezjologiczna miała troszeczkę inne 

zapatrywania niż młodsza - młodsza bardziej pilnuje standardów jeden do jednego  

i wydłuża czas, i jednoczasowo tylko jedno znieczulenie, więc to już jest inny styl 

pracy. Nadmieniła, że rzeczywiście dwóch anestezjologów odeszło - jeden pracował 

na pół etatu, drugi na cały, uzupełnili te stany w zasadzie jeden do jednego, dlatego 

że pojawił się dodatkowy lekarz, który w tym momencie pracuje na poziomie  

180 godzin. Przekazała, że pojawił się lekarz, który robi rezydenturę w Sieradzu,  

w wymiarze 2-3 dyżurów, pojawiła się pani doktor z Radomska, teraz na miesiąc 

październik chyba 4-5 dyżurów ma rozpisanych, więc tutaj jest pewien ruch. 

Stwierdziła, że nie może nawet powiedzieć, że jest mniej lekarzy niż było, oczywiście 

jeden z lekarzy, z racji wieku rozwiązał umowę, aczkolwiek oczekuje, że wróci. 

Powiedziała, że rozmawiała również z jedną panią doktor, która przeszła  

na emeryturę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał: jeżeli przychodzi młody 

lekarz, jako rezydent, to czy on podpisuje jakiś kontrakt. Czy w razie odejścia  

w dowolnym momencie, kiedy zechce, są jakieś konsekwencje dla niego, czy nie ma 

żadnych?  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, generalnie takie umowy  

nie są praktykowane, chyba, że lekarz wyrazi taką gotowość. Kilka lat temu była 

zupełnie inna sytuacja, rezydenci zarabiali bardzo małe pieniądze i na rynku bardzo 

popularne było to, że podpisywane były umowy lojalnościowe, na tej zasadzie,  

że lekarz dostawał dodatkowe pieniądze tylko za to, że np. na okres roku, dwóch, 

trzech lat, zależy, to jest na zasadzie umowy cywilno-prawnej, będzie pracował  

w danym szpitalu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że teraz 

tego nie praktykujemy. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że mają aktywne tego typu umowy. 

Przekazała, że od jakiegoś czasu nie podpisała żadnej tego typu umowy,  

ale to z tego względu, że myśli, że rezydenci chyba nie mają takiej chęci, różnie  

to bywa, bo muszą dwie strony chcieć. Dodała, że uważa, że dla szpitala,  

jak najbardziej są to korzystne umowy, pod warunkiem, że proporcja jest 

odpowiednia. Dlatego, że przez najbliższe 5 lat szpitale z deficytem lekarzy  
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na pewno będą musiały się zmagać, potem, jak nabiegną ci stażyści, już więcej 

będzie tych praktykantów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to wszystko. Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie wie w sumie,  

czy do pani dyrektor, czy do Zarządu powinien to kierować, ale jego zdaniem należy  

zrobić w końcu ten asfalt na prawo od wjazdu, bo to jest naprawdę wstyd, jak to 

wygląda, dziura na dziurze, krzywe krawężniki, chodniki. Zaproponował,  

aby PZD ułożyło tam kawałek chodnika, a tam jest dosłownie 40 metrów tego asfaltu 

potrzeba, chyba nie więcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rozmawiał na Radzie Społecznej i tak planował, że należy w ogóle tam zrobić 

kompleksowe dojazdy, bo i tak są zastrzeżenia również ze strony straży pożarnej  

do dróg ewakuacyjnych - dwa samochody się nie mieszczą, trzeba by było cały 

zrobić projekt komunikacyjny, zewnętrzny.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zanim to zrobimy,  

to teraz będzie zima, już jest jesień. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że rzeczywiście ten odcinek jest często 

podkreślany. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest dosłownie 

wstyd, kto nie jedzie, to ludzie mówią, że to jest niechlujstwo, strasznie to wygląda. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na bieżąco możemy to zrobić. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że na bieżąco, to jest 

naprawdę 45 metrów, góra 50 metrów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, żeby zobowiązać PZD. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że PZD niech ułoży 

chodnik i żeby wylać, jak będziemy robić jakiś asfalt, to przecież to jest jedna 

wywrotka. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy mowa jest o tym 

przejeździe wokół szpitala z prawej strony. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że w prawo,  

ten odcinek, jak jest to prawe skrzydło, gdzie jest dziecięcy.  
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że rehabilitacja, z tamtej strony. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że na samym 

szczycie, teraz karetki wjeżdżają przez ten odcinek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że będzie dobrze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy w tym roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w tym roku. Następnie zamknął ten punkt. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Obrady prowadzi Pan Krzysztof Dziuba. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2024 rok - temat 

sesyjny. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani Patrycji 

Świtalskiej – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wiemy,  

jak w tym roku wyglądało dyżurowanie - konkretnie, które apteki dyżurowały, a które 

nie. 
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że konkretnie nie, ale było mniej skarg  

od mieszkańców o tym, że apteki nie dyżurują. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że może się 

przyzwyczaili. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że może się przyzwyczaili, może dyżurowały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy rzeczywiście  

ze wszystkimi właścicielami były prowadzone rozmowy na temat tego rozkładu pracy 

aptek. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że do każdego wysyłają projekt i z reguły kierownicy 

aptek nie odnoszą się do tych dyżurów, jedynie odpisują, kiedy będą otwarte apteki, 

natomiast do dyżurów, mało która się ustosunkowała, bo z tym się nie zgadzają. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tutaj było takie 

stwierdzenie, że były konsultowane. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że konsultowane, czyli wysyłają projekt i również  

im odsyłają. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to trochę zmienia 

postać rzeczy, że aptekarze po prostu byli poinformowani o tych godzinach,  

a rozumie, że jeżeli były konsultowane, to znaczy, że oni się zgadzają. Dodał,  

że troszeczkę jest jakby inaczej jest to przedstawiane. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że skonsultowane, 

to mogą albo pozytywnie, albo negatywnie, nadmienił, że jest spełniony  

za to obowiązek konsultacji. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że myśli, że jeżeli będziemy od nich oczekiwać informacji, 

czy będą dyżurować, to nie będziemy mieć żadnej apteki na dyżur nocny. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że Izba 

Aptekarska odpowiedziała standardowo, jak co roku, że nie. 
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że negatywnie, natomiast jest projekt zmian, 

zobaczymy, co z tych zmian wyjdzie, na razie jest to projekt ustawy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że już kiedyś o tym 

mówił, że ta informacja powinna być szeroko dostępna tylko tu jest pytanie  

- czy media by się zgodziły za darmo umieścić taką informację, bo uważa,  

że powinny, a mianowicie chodzi o to, żeby każdy mieszkaniec powiatu wieluńskiego 

bez problemu mógł się zapoznać z rozkładem nocnych dyżurów, bo to być może 

wymusiłoby taką presję społeczną. Dodał, że pan starosta mówi, że nie, ale tego nie 

wiemy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że wiemy,  

bo już to próbował robić i w jednej gazecie, i mówił o tym w radiu. Dodał, że żadna 

presja, wręcz odwrotnie. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że miejmy nadzieję, że wejdzie ta zmiana, która jest w tej 

nowelizowanej ustawie, że mogą zapłacić karę za niedyżurowanie i wtedy bardziej 

ich to do tego przymusi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że to też  

nie rozwiąże tematu, bo przecież ma przykład, że był pod apteką, ona była 

zamknięta, jest skarga do inspektoratu i nagle apteka inspektorowi wysyła paragon  

z tej nocy, jako dowód tego, że dyżurowała. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że wysłała dwa paragony, chyba o 3 i o którejś jeszcze 

godzinie i inspektorat napisał, że przecież dyżurowała, o co chodzi, a akurat pan 

starosta był pod apteką i była zamknięta. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w ubiegłym roku, 

w czerwcu, jak się zbliżał termin ustalania tych dyżurów, to było mówione, że NFZ 

ma zapłacić za pracę i to tylko w miastach, które są siedzibami powiatu  

do 30 tys. Dodał, że to jest chyba projekt ustawy. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak, dalej jest projekt. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chciałby 

zwrócić uwagę na to, że w projekcie uchwały w paragraf 3 jest zapis, że wykonanie 

uchwały powierza się Zarządowi Powiatu w Wieluniu, więc będą odpowiadać  
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za to, że te apteki będą dyżurować. Zaznaczył, że uchwalają coś totalnie „martwego”. 

Dodał, że zamierza i na Zarządzie, i na Radzie nie głosować tej uchwały, bo uważa, 

że to jest bezsensowny pomysł ustawodawcy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musimy  

to uchwalić. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wie,  

że tym nic nie zmienia, tylko chociaż zademonstruje to, że ustawodawca narzuca 

jakieś obowiązki, które nie mogą być wykonane, bo aptekarze i Izba Aptekarska 

mówi „nie”, to po co nam coś martwego. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zwrócił się do radnego 

Wojcieszaka ze słowami: Dura lex, Sed lex, jak już tak jest, to należy się z tego 

prawa wywiązać. Dodał, że jeżeli pan starosta mówił, żeby do mediów się  

nie zwracać, to ma prośbę do Oddziału Zdrowia, żeby ta informacja o dyżurach aptek 

była bardziej czytelna na stronie powiatu, ponieważ sam czasami z niej korzystał, 

szukał to jest to trochę skomplikowane.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że dobrze, zostanie zrobiona zakładka. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba  

na stronie powiatu zrobić zakładkę „apteki”. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby to było w formie 

przejrzystej tablicy. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że można też wstawić uchwałę na Facebooku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie uchwałę, 

tylko trzeba co tydzień, czy co miesiąc, wrzucać harmonogram. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie głosował.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1296/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu wieluńskiego na 2024 rok - temat sesyjny (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak nie oddał 

głosu).  

Uchwała Nr 1296/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 7  

Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem 

Powiatu w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała w sprawie działań na drogach 

powiatowych leżących na terenie Gminy Biała. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest  

to projekt przysłany przez pana wójta. Przekazał, że byli na spotkaniu w Białej,  

na zaproszenie pana wójta i w zasadzie pan wójt zaproponował podpisanie jakiegoś 

porozumienia. Dodał, że poprosili o przesłanie propozycji, nad którą mogliby 

popracować. Zapytał, czy są jakieś uwagi do tego porozumienia. Dodał, że chciałby, 

żeby zajęła się tym radca prawny.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że jeżeli to ma 

być porozumienie, to powinny być tam wpisane numery dróg. Powiedział,  

co to znaczy, że jakiś remont drogi na Porębach? Dodał, że przeprasza bardzo,  

ale dla niego jest to w ogóle nieczytelne. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że przygotował  

to pan wójt.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że też to czytał  

i tutaj jest mnóstwo błędów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński postawił wniosek, żeby  

to porozumienie zaopiniowała pani mecenas Michalska i ewentualnie przedstawiła 
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jakieś propozycje, a sprawę pozostawić w toku. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn.: „Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy 

pomiędzy Zarządem Powiatu w Wielunia a Wójtem Gminy Biała w sprawie działań  

na drogach powiatowych leżących na terenie Gminy Biała” w toku, celem 

zaopiniowania projektu ww. porozumienia przez radcę prawnego Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu Panią Elizę Michalską-Kowalczyk i ewentualne 

przedstawienie Zarządowi propozycji (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

w tym punkcie Pan Marek Kieler).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. Obradom 

przewodniczy Pan Marek Kieler. 

 

 

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków  

na rozbudowę ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 4521E. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozmawiał z panem wójtem o tym, żeby to ująć w strategii, pan wójt jednak się 

upierał, żeby przeznaczyć jakieś środki na projekt. Powiedział, że myśli, że to będzie 
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przedmiotem rozpatrzenia również przy ustalaniu budżetu, bo jest taka sytuacja,  

o której pan skarbnik nie wspomniał, ale trzeba o tym też powiedzieć, że liczyliśmy 

na to, że ten milion złotych nam „spadnie” w momencie podpisania umowy, z tych 

poręczeń, niestety tak nie będzie i trzeba to ująć w budżecie. Zapytał pana skarbnika, 

czy dobrze mówi. Dodał, że mówimy o Banku PKO, że wycofał się z tej umowy, którą 

już tylko wystarczyło podpisać. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, zgadza się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że te poręczenia szpitala teraz by trzeba było ujmować w budżecie. Udzielił głosu 

panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to pismo dotyczy 

projektu tej drogi, o której rozmawiali z panem wójtem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Wyjaśnił, że to jest od Dzietrznik w kierunku Załęcza Wielkiego do miejscowości 

Załęcze Małe, wójt chce to doprowadzić, aż do Starej Wsi, ale tak jak mówił nie mają 

po prostu rozeznania na ten temat, ile by to kosztowało. Dodał, że tam może być 

jeszcze problem, z tym, z czym borykali się, tzn. nie ten Zarząd, że ta droga  

w Dzietrznikach, jak była budowana, to napotkali wtedy na problem własności 

działek. Podkreślił, że okazało się, że część działek i przypuszcza, że może być  

ta sama sytuacja na dalszym odcinku tej drogi, która prowadzi do Załęcza Małego,  

była własnością osób prywatnych, a droga wchodziła też w część działek, 

właścicielem był powiat, były płoty, na przykład postawione na własności powiatu  

i wtedy przy projektowaniu, pan kierownik pewnie sobie przypomina, jak były robione 

Dzietrzniki, że był, tzw. protokół uzgodnień, z każdym mieszkańcem, projektant 

musiał dochodzić do ludzi i musieli podpisać, że chcą mieć tę drogę, bo byśmy 

budowali nie na własnym i przypuszcza, że to samo może być tutaj. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak będzie, pas jest za wąski. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pas 

jest za wąski i należałoby to rozeznać. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że musi być jakiś inny 

sposób z tym poszerzeniem. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że musi to jeszcze sprawdzić pod kątem przepisów.   
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby sprawdzić,  

czy jest to w ogóle zgodne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Powiatowy 

Zarząd Dróg o rozeznanie się w sytuacji własności i jakie są możliwości pasa 

drogowego. Zaproponował, aby wzięli podgląd z Geoportalu, czy nawet posłużyli się 

zasobami Wydziału Geodezji i Kartografii, jak ta droga w ogóle przebiega, ponieważ 

ta droga jest położona na starym śladzie, a własności są różne. Przypomniał, o tym 

przypadku w Dzietrznikach, który przerabiali. Nadmienił, że udało się w sumie  

to uzgodnić i droga powstała, ale to wymaga zdiagnozowania odcinka tej drogi. 

Zaznaczył, żeby taką też przygotować odpowiedź, że na ten moment będzie robione 

rozeznanie dotyczące szerokości pasa drogowego i stosunków własnościowych  

na tym odcinku drogi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, gdzie jest najwęziej. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że teren zabudowany, Załęcze Wielkie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział,  

że Załęcze Wielkie. Zapytał, kto jest „za” przygotowaniem takiej odpowiedzi dla pana 

wójta. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, żeby przygotować 

wstępny, przybliżony kosztorys. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

wstępny kosztorys, bo trzeba byłoby rozeznać, ile należałoby ewentualnie 

przeznaczyć środków w budżecie na ten projekt. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zobowiązał 

Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu do rozeznania sprawy własności działek pod 

przedmiotową inwestycję oraz możliwości dotyczących pasa drogowego, 

zdiagnozowania odcinka tej drogi, przygotowania wstępnego kosztorysu oraz  

do przygotowania odpowiedzi do Wójta Gminy Pątnów informującej o powyższej 

decyzji Zarządu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9 

Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej - drogi powiatowej nr 4538E, przebiegającej  

na terenie Gminy Wieluń. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że pan 

wicestarosta ma informacje odnośnie przejść dla pieszych. Dodał, że nie mamy 

żadnego dokumentu, należałoby to może spisać wracając do porozumienia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował,  

że po ostatnim Zarządzie tak się złożyło, że zadzwonił do niego dyrektor 

Departamentu Inwestycji Urzędu Marszałkowskiego, zapytał co ze sprawą, więc 

przekazał, jak wygląda sprawa z naszej strony, jakie są decyzje Zarządu. Zaznaczył, 

że oni chcą wykonać jedno przejście w tym roku, powody są dla niego średnio 

zrozumiałe i doszli do takiego porozumienia, że może zgodzilibyśmy się wykonać  

to jedno przejście, zmienić to porozumienie na jedno przejście, w międzyczasie 

wdrożylibyśmy tę procedurę, która jest dzisiaj proponowana, czyli pozbawienia 

statusu drogi powiatowej tej drogi i oni dalej, z tymi trzema przejściami, dogadywaliby 

się już z gminą. Nadmienił, że pan dyrektor wyraził na to zgodę, trzeba byłoby  

to tylko przelać na papier.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że my te pieniądze 

chcemy wydać tylko, że tutaj znowu jest druga informacja.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że chciał przystąpić, żeby to porozumienie po prostu zmienić na to jedno 

przejście i chciał ustalić, o które przejście chodzi. Dodał, że zadzwonił do Sieradza  

z pytaniem, które przejście wpisać w to porozumienie, na co jest wykonana 

dokumentacja, odpowiedzieli mu, że dokumentacji nie mają wykonanej na żadnym  

z przejść, bo to będzie w formule Zaprojektuj i Wybuduj, a drugą jego wątpliwością 

było to, bo jak miał przed sobą to porozumienie, to tam ewidentnie, uchwałą Rady 
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Powiatu oraz Urzędu Marszałkowskiego z Łodzi, są wpisane 4 przejścia  

dla pieszych - czy on to może zmienić, jako kierownik PZD, że tylko jedno? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że uchwałą Rady 

Powiatu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że w uchwale dajemy te środki na 4 aktywne przejścia dla pieszych, teraz 

będzie tylko jedno. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tu jest 

właśnie problem. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że dyrektor 

prosił o pismo o naszych zamiarach i na tej podstawie pewnie by to przeprocedowali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu wtrącił, że my wtedy byśmy 

musieli też uchwałę zmienić, tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, żeby może wysłać 

takie pismo, że w związku z przedłużającą się sytuacja związaną z tymi projektami, 

proponujemy zmianę współfinansowania, że z 4 wykonamy we własnym zakresie 

jedno, a z pozostałych na równowartość kwoty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że środki 

przeznaczamy w takiej wysokości, jaka jest, a żeby podjęli działania wykonania,  

bo ta dotacja musi być zrealizowana w tym roku. W jego ocenie czas jest zbyt krótki, 

czy to zdążą zrobić, musieliby działać natychmiast, jeszcze bez uchwał. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, czyli pismo takie, zapewniające ich, że nie wycofujemy się z tych 52 tys. 

zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tak tylko,  

że mamy zamiar przekazać i że musimy zrobić to w tym roku, więc prosimy o szybką 

odpowiedź. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zwrócił się do pana kierownika 

Bartłomieja Panka, jak przygotuje pismo, to żeby je przesłał do pana wicestarosty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wybieramy już to 

przejście, czy jeszcze nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, żeby to była 

albo ul. Warszawska, albo Dąbrowa. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że ruch na ul. Warszawskiej jest duży. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy ul. Warszawska, koło 

policji. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że za wiaduktem. 

Podkreślił, że też byłby za tym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” taką 

konstrukcją pisma, o której Zarząd dyskutował. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy sugerujemy  

w piśmie już przejście, czy nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że informujemy  

o tym, że zamierzamy podjąć procedurę przekazania drogi gminie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o skierowaniu pisma do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

informującego, że w związku z przedłużająca się sytuacją związaną z realizacją 

zadania pn.: „Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na drodze 

powiatowej Nr 4538E na terenie gminy Wieluń”, Zarząd proponuje zmianę 

współfinansowania, a mianowicie, że z czterech aktywnych przejść dla pieszych  

na drodze powiatowej Nr 4538E na terenie gminy Wieluń, wykona we własnym 

zakresie jedno zlokalizowane w Wieluniu, ul. Warszawska (przy wiadukcie 

kolejowym), zapewniając, że nie wycofuje się z przekazania Województwu dotacji 

celowej w wysokości 52 tys. zł na realizację zadania, jednocześnie informując  

o zamiarze przekazania Gminie Wieluń drogi powiatowej Nr 4538E (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Udzielenie pełnomocnictwa Pani Dagmarze Koniecznej – kierownikowi Bazy 

Sprzętu i Transportu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że udzielenie pełnomocnictwa powinno być zrobione w drodze uchwały, której nie 

ma. Poprosił o przygotowanie uchwały na następny Zarząd. Dodał, że wszystkie 

pełnomocnictwa muszą być udzielane uchwałą Zarządu. Stwierdził, że Zarząd 

pozostawia przedmiotową sprawę w toku.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn.: „Udzielenie pełnomocnictwa Pani Dagmarze Koniecznej – kierownikowi Bazy 

Sprzętu i Transportu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu” w toku, celem 

przygotowania przez Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu na kolejne posiedzenie 

Zarządu Powiatu projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie informacji na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2023/2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński w roku szkolnym 2023/2024 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciał zapytać  

o przyszły rok. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciał zapytać  

o godziny rozpoczęcia, bo w niektórych placówkach lekcje zaczynają się  

o godz. 7:10, a nie ma autobusu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wie, 

zna problem, powoli jest to naprawiane, bo spływają informacje, zarówno  

do Wydziału Edukacji od rodziców, jak i bezpośrednio do niego. Dodał, że dyrektorzy 

PKS mieli się skontaktować z dyrektorami poszczególnych szkół i mają załagodzić  

tę sytuację. Dodał, że jest problem w Białej, w Krzyworzece już jest rozwiązany,  

bo się okazało, że np. dowozi uczniów do szkoły podstawowej i autobus jedzie 

później pusty do Wielunia, a jeden przejeżdża od strony Skomlina i jest naładowany, 

a w drugim jest 10 miejsc stojących.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to nie jest 

tylko problem PKS-u, to jest też jakby problem niektórych naszych dyrektorów,  

bo wie, że niektóre szkoły zrobiły tak, że najmłodsze klasy mają zawsze na godz. 

8:00, czyli wtedy, kiedy zawsze jeżdżą autobusy, a te klasy starsze, które organizują 

się już samochodami, mają np. na godz. 9:00 i są dłużej, i to rozwiązuje dużo tych 

problemów, a jeśli ktoś uczniów klasy pierwszej daje na godz. 7:00. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że w „mechaniku”,  

w ZS nr 2, pierwszą i drugą klasę dali na godz. 7:00 rano, a autobus jest wycofany. 

Przekazał, że rozmawiał z panem dyrektorem PKS-u, od którego usłyszał,  

że zeszłym roku dwie osoby jeździły tą linią. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w zeszłym roku 

było mniej dzieci. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że też były  

z innych miejscowości. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tylko dwie, ale teraz 

sytuacja tak się zmieniła, że przejechał i w tej klasie z samego Skomlina jest 3 

uczniów. Poinformował, że dyrektor PKS-u mówi, że to tylko 2 osoby,  

na co powiedział, że nie będzie jeździł przez całą linię i sprawdzał przystanków  

o godz. 6:00 rano, ile osób stoi. Dodał, że w ogóle wysłałby pismo do pana dyrektora 

PKS-u, niech założy nowe tabliczki, które po pierwsze są potargane, po drugie 

nieczytelne i nieaktualne, ani e-podróżnik, ani nigdzie nie ma aktualnych odjazdów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że druga 

sytuacja jest też taka, z tego, co zaobserwował, bo też w tym czasie wyjeżdża  

do pracy, że koleżanka czeka na koleżankę, która jedzie następnym autobusem, 

żeby sobie z nią wsiąść, autobus jedzie pusty, ona nie wsiada, czeka na następny  

i już się nie zabierze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że u nich tylko jeden 

autobus się zatrzymuje, nie ma wyboru, bo jedzie ten następny od Wójcina,  

to w ogóle się nie zatrzymuje i przejeżdża, bo jest bardzo pełny. Dodał, że z tymi 

przeładowaniami autobusów też powinniśmy zwrócić uwagę, bo też jest sytuacja 

taka, że jest puszczony jeden autobus.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Zaznaczył,  

że członkowie Zarządu zwracają uwagę na dojazdy dzieci do szkół i w niektórych 

szkołach, jak mówił pan wicestarosta, są rozwiązane sprawy, a niektórzy uczniowie 

mają lekcje na godz. 7:00 rano, gdzie nie ma autobusu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że są po rozmowie z prezesami PKS, zbierają w tej chwili 

informacje ze szkół i jeszcze wszystkie nie spłynęły dotyczące tego, ilu uczniów,  

z których miejscowości, z których kierunków dojeżdża, w jakich dniach rozpoczynają 

zajęcia o godz. 7:00, kończą o godz. 16:00, bo dotyczy to godz. 7:00 rozpoczęcia, 

również powrotu po godz. 16:00. Powiedział, że zwiększyła się ilość osób, wydłużyły 

się zajęcia, pan prezesa mówił, że na bieżąco to analizują i jak będą mieli kompletną 

informację, to jeszcze raz się temu przyjrzą. Nadmienił, że największy problem 

będziemy mieli z kierunkiem pajęczańskim i z dowozem dzieci z tej strony,  

z uregulowaniem, ze względu na remont drogi pomiędzy Krzeczowem a Rudą,  
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on się będzie przedłużał i kierowcy już w tej chwili przekazują szefom PKS, iż w zimie 

absolutnie tą drogą nie będą jeździli, bo tam jest bardzo wąsko i to jest 

niebezpieczne. W przypadku jakiegoś najmniejszego poślizgu może autokar zsunąć 

się, bo tam są głębokie wykopy. Dodał, że rozważają możliwości objazdu, będą  

z nimi rozmawiali, gdy dostaną pewną informację, wtedy prawdopodobnie uczniowie 

z niektórych kierunków najdalej odległych od strony Pajęczna, będą musieli 

wyjeżdżać nawet po godz. 5:00. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie, bo znowu PKS  

sobie tnie pod względem ekonomicznym. Jeżeli jedzie autobus z Pajęczna, wcale nie 

musi dużo wcześniej wyjeżdżać, tylko niech skręca w Krzeczowie w prawo i przez 

Drobnice, Osjaków jedzie do Wielunia, a następnie niech zostanie podstawiony  

w miejscowości Kraszkowice, który pojedzie już do Wielunia, ten odcinek, który jest 

robiony, niech zostanie podzielony na dwa. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zupełnie się zgadza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że PKS wszystko przedstawia 

ekonomicznie, nie chce żadnych względów, bo mówi wyjść na tym duży plus,  

w jeden autobus spakować wszystkich.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że przedstawia tylko stanowisko PKS-u. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że Zarząd też powinien 

wysłać pismo do PKS-u, zwrócić uwagę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że możemy też 

do Zarządu Dróg, czy do Urzędu Marszałkowskiego napisać prośbę, żeby na zimę, 

jak nie będą wykonywane prace drogowe, żeby ona była możliwa do przejazdu  

dla autobusów. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że chciał się odnieść do wypowiedzi pana radnego, jeżeli 

chodzi o rozmowy czy pisma do PKS-u, pan starosta, pan wicestarosta też wiedzą, 

że to są bezpośrednie rozmowy, że szefowie spotykają się z dyrektorami. 

Poinformował, że teraz jest zaplanowane spotkanie z panem starostą  

na 2. października w sprawach organizacyjnych, finansowych, jeżeli chodzi o szkoły  

i zaprosiliby również prezesów, żeby z nimi o tych sprawach porozmawiać. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że prezesi  

na pewno wkładają w to pracę, pan prezes bezpośrednio jest w to zaangażowany też 

i patrzy, jak wygląda ten ruch w autobusach. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że są na pewno problemy jednostkowe, pan prezes obiecał, 

że w latach poprzednich udało się to rozwiązywać, każdemu przypadkowi będą się 

przyglądali, ale są sytuacje takie, które nie pozwolą zabezpieczyć takich, czasami 

wygórowanych oczekiwań ze strony rodziców, czy też dojeżdżających uczniów. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że pan wicestarosta miał 

bardzo dobry pomysł, żeby na przykład zwrócić uwagę dyrektorom, żeby klasy 

pierwsze i drugie, tam, gdzie nie ma szans, żeby uczniowie mieli prawo jazdy, żeby 

nie rozpoczynały zajęć o godzinie 7:00.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że ani o godz. 9:00, 

tylko o godz. 8:00. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zwróci uwagę, natomiast organizacja przy tylu dziesiątkach 

oddziałów planu zajęć, nie pozwala na częste.. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że od czegoś się zaczyna  

i jego zdaniem, to jest bardzo ważna kwestia, żeby pierwsze klasy nie zaczynały  

o godz. 7:00.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zwróci uwagę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że każdy  

od czegoś zaczyna plan działania. Jego zdaniem to powinny być sprawy 

najważniejsze, że klasa pierwsza i druga nie zaczyna o godz. 7:00 i dostosowujemy 

to do tego, a nie zaczynamy od nauczycieli, czy od wymagań jakichś tam innych,  

dla niego takie rozwiązanie powinno być preferowane, żeby ten uczeń, który nie ma 

prawa jazdy, wiadomo, że musi się dostać do szkoły autobusem. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, ale też nie możemy założyć, że wszyscy, którzy  

są dorośli, korzystają z samochodów, też tak nie jest, ale rzeczywiście w wielu 

przypadkach tak jest. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że oczywiście, że nie 

jest, ale jest szansa chociaż, wtedy jakiegoś dojazdu, a nie z góry tutaj jest założenie, 

że pierwsza klasa zaczyna o godz. 7:10. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jeżeli takie założenie jest i pan je zna, to się zupełnie 

zgadza. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że pierwsza 

klasa zawodowa, kierowca, mechanik. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, uwagi są, aby rozeznać z dyrektorami, jak można w ogóle to poprawić, 

czy są możliwości. Nadmienił, że tutaj jeszcze pan naczelnik nie wspomniał, ale też 

są sytuacje, gdzie niektórzy nauczyciele uczą w kilku szkołach i to też jest problem  

z ustaleniem planu zajęć dla tych godzin. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w jednych 

szkołach nie jest, w innych jest zawsze jakiś problem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał pytanie 

pana Jakuba Jurdzińskiego, co z przyszłym rokiem. Poprosił, żeby Wydział Edukacji 

przygotował symulację dla Zarządu Powiatu, jak będzie wyglądał przyszły rok,  

bo czas nieubłaganie szybko mija i jaka będzie w ogóle stworzona koncepcja. 

Zaznaczył, że chodzi o symulację dotyczącą możliwości przyjęcia, zakładając,  

że te 30% uczniów przyjdzie z powiatów ościennych, jeżeli przyjdzie, bo w tej chwili 

jest duża walka o ucznia. Wydaje mu się, że jeżeli któryś samorząd stanie przed 

zwolnieniem nauczycieli, to będzie problem, bo nie będzie dla nich pracy i tego się 

obawia.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że ten problem analizują na bieżąco, w zasadzie od 2 lat nad 

tym tematem pracują. Podkreślił, że będą się zastanawiali nad tym, ale to też jest 

decyzja Zarządu, oczywiście przedstawi koncepcję, co zrobić z klasami. Dodał,  

że na pewno pójdziemy w kierunku klas wielozawodowych, bo to jest bardzo istotne, 

żeby nie ograniczyć oferty edukacyjnej, bo cóż te dzieci, czy uczniowie  

są odpowiedzialni za to, że są w takiej, a nie innej sytuacji rocznikowej i „wstrzelili 

się” w te zmiany reform, jeżeli chodzi o szkolnictwo zawodowe. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby może zrobić takie 

profile ogólne. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że kolejna kwestia to technika, również zawodowe, natomiast 

to jest związane też z kosztami. Zaznaczył, że będą przedstawiali Zarządowi taką 

symulację. Nadmienił, że nie ukrywają, że zbierają informacje od pewnego czasu też 

ze strony dyrektorów szkół podstawowych. Dodał, że chcą w październiku zrobić 

sondaż, będzie to niezwykle trudne, jeżeli chodzi o oczekiwania uczniów tych szkół, 

takie ustalenie wstępne z dyrektorami poczynili. Podkreślił, że nie ukrywa, że jest  

to problem, w tej chwili mamy około, z ostatnich szacunków, to się nie zmienia, bo to 

kilka osób do góry albo na dół, 268, powiedzmy 270 uczniów ze wszystkich naszych 

szkół z terenu powiatu, jeżeli będziemy liczyli na napływ uczniów z zewnątrz 

podobny, jak do tej pory, to powiedzmy, że to będzie około 80 osób, to łączna liczba 

to 350 osób. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, jest to nabór do jednej, do nie największej szkoły  

u nas mówiąc szczerze, czyli jest to 10 oddziałów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że 10 oddziałów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co z następnymi latami. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że subwencja będzie o wiele niższa. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że będzie proporcjonalna do ilości uczniów z tego rocznika. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to sobie 

odbijemy w przyszłym roku w miesiącach wrzesień, grudzień, bo będziemy mieli 

mało klas, a środki będziemy dostawać na tych z września tego roku.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że chyba, że ktoś coś wymyśli, ale oby nie. Dodał, że mówi  

o różnicowaniu subwencji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął ten punkt. 
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych na wypłatę dodatków motywacyjnych 

dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na rok 2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że jest 

projekt uchwały z kosztami dotyczącymi dodatków motywacyjnych. Powiedział,  

że słucha propozycji.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zasugerował, żeby zmienić  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym kwotę 58 702 zł, na kwotę 58 703 

zł i wtedy suma na pewno zgodzi. Dlatego, że suma tych wszystkich kwot, które  

są podane, daje 639 999 zł, czyli jest o złotówkę za mała, ponieważ w jednym 

przypadku mamy 48 gr do zaokrąglenia, a w drugim 49, więc proponuje  

w Gromadzicach, a nie w Zespole Szkół nr 2. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że różnica wynika z tych przeliczników.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wie  

z czego to wynika, ale zawsze suma powinna się zgadzać, to jest podsumowanie  

w ostatnim wierszu, dlatego ta sugestia i wtedy będzie wszystko dobrze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak było  

w zeszłym roku. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że na tym samym poziomie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały z poprawką.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1297/23 w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych przeznaczonych  

na wypłatę dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński  

na rok 2024 z poprawką do przedmiotowego projektu uchwały dotyczącą zmiany  

w § 3 ust. 2 pkt 7 kwoty 58.702,00 zł na kwotę 58.703,00 zł (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1297/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu do odbioru 

komputerów przenośnych typu laptop i podpisania protokołu odbioru 

końcowego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że otrzymaliśmy z ministerstwa 4 komputery dla klasy IV.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Specjalny 

Ośrodek w Gromadzicach nie dostał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

ma tam klasy IV. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że nie ma tego rocznika. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1298/23 w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu do odbioru komputerów przenośnych typu laptop  

i podpisania protokołu odbioru końcowego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1298/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia dotyczącego przekazywania środków z Powiatu 

Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Wieluniu na realizację zadań oświatowych w danym roku 

kalendarzowym oraz porozumienia dotyczącego przekazywania środków  

z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach na realizację zadań 

oświatowych w danym roku kalendarzowym. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

inspektor Annę Pakułę. Powiedział, że ten projekt uchwały został poprawiony, 

ponieważ w paragrafie 1 i 2 było to samo zdanie, nie było Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach, a powinien się tam znaleźć. Dodał, że rozumie, 

że te środki, to dotyczy trwałości projektu. Zapytał, co to są za środki. 

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że to są środki, które stricte 

i tak są szkole przekazywane, tylko standard współpracy z organem prowadzącym  

w ramach modelu Dostępnej Szkoły wymaga, żeby to było uregulowane 

porozumieniem, czyli tak naprawdę sytuacja tutaj się nie będzie zmieniać odnośnie 

przekazywania środków z organu prowadzącego do szkoły, tylko musiałoby to być 

uregulowane w formie porozumienia. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, tylko że w umowie, którą żeśmy zawarli z tą fundacją, jest trwałość 

projektu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie, te środki od jakiegoś czasu w budżecie i subwencji  

są znaczone, to jest taka przenośnia, jest obowiązek przekazania 100% środków na 

zadania realizowane w szkolnictwie specjalnym, czego przed laty nie było i chyba  

z tego to wynika. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest  

to uregulowanie, które nie jest ściśle z innymi szkołami. Nadmienił, że zasady 

działania z innymi szkołami są podobne tylko akurat w tym wypadku istnieje 

konieczność dla tego programu, stworzenia porozumienia z daną jednostką, bo tak 

normalnie się odbywa w jednostkach. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy to się 

nie wiąże z dodatkowymi środkami. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1299/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej 

nr 3 w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu na realizację zadań oświatowych  

w danym roku kalendarzowym oraz porozumienia dotyczącego przekazywania 

środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach na realizację zadań 

oświatowych w danym roku kalendarzowym (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1299/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15 

Zaakceptowanie projektu porozumienia w sprawie dowozu uczniów 

niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Złoczew do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w związku z wnioskiem Burmistrza Miasta 

Złoczew. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprawa jest oczywista, z tego względu, że ci uczniowie przebywali na terenie 

gminy Ostrówek, przeprowadzili się do Złoczewa, rodzice chcą, aby te dzieci  

w dalszym ciągu kontynuowały naukę w naszych placówkach nauczania specjalnego 

i stąd to porozumienie, a jeszcze ze względu na tabor, musieliśmy dopisać do Szkoły 

Specjalnej nr 3 w Wieluniu i w tej chwili jest to uregulowane. Zaznaczył, że było 

spotkanie z dyrektorami obydwóch placówek, oni się będą po prostu rozliczać między 

sobą i tak to zostało ujęte. Niestety każdy wyjazd poza teren naszego powiatu trochę 

komplikuje sprawę, co do dowozu tych uczniów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy stawka  

to jest 2,77 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

2,77 zł, stawka się nie zmieniła. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu  

porozumienia. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt  porozumienia w sprawie dowozu uczniów niepełnosprawnych zamieszkałych 

na terenie Gminy Złoczew do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

oraz do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach w związku 

z wnioskiem Burmistrza Miasta Złoczew (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego  

z Panem Arkadiuszem Frączykiem – dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na najem sali gimnastycznej i kortu tenisowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu z prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą ArKademia Tenisa Arkadiusz Frączyk 

 z/s w Oleśnie na okres od 1.09.2023 r. do 29.02.2024 r. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że co prawda tu mamy wskazany okres, że od 1.09, a w projekcie umowy jest 

napisane, że umowa będzie zawarta od 5. Stwierdził, że myśli, że Zarząd wyrazi 

zgodę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, dlaczego umowa jest 

do 29. lutego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jest to pół roku, a nie może być dłużej, niż na pół roku. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1300/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem sali 

gimnastycznej i kortu tenisowego z Panem Arkadiuszem Frączykiem (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1300/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 17 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na prośbę prowadzącego działalność pod nazwą 

Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny z/s w Wieluniu w sprawie wykupu 

budynku, zlokalizowanego na nieruchomości oznaczonej numerem działki 

176/2 o pow. 0,0411 ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń  

przy ul. Warszawskiej 5. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Powiedział, że jest to temat znany. W tej chwili 

prowadzący działalność pod nazwą Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny jest 

najemcą tego lokalu, chciałby go wykupić. Dodał, że możliwości są trochę 

skomplikowane.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wymagałoby  

to podjęcia przez Radę Powiatu uchwały o odstąpieniu od darowizny, o zwrocie 

nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa, o zwrotnym przeniesieniu posiadania, 

dokładnie to się tak nazywa, musiałaby Rada Powiatu podejmować taką uchwałę, 

więc to jest decyzja Zarządu, czy będzie taką uchwałę Radzie przedkładał.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, komu  

to zwracamy wtedy, Wojewodzie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że wtedy to zwróciłoby się 

do majątku Skarbu Państwa i Wojewoda zadecydowałby, czy w ogóle rozporządza  

tą nieruchomością, czy przeznacza ją do sprzedaży, czy nie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii wynajmu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że w ogóle wtedy 

przeszłoby to do Skarbu Państwa, czy wynajmuje, ale zgodę na najem wydajemy my, 

przynajmniej tą pierwszą, bo tu są zasady analogiczne, też o kolejną zgodę 
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występujemy do Wojewody, więc jakby najem miałby pan jeszcze zagwarantowany, 

nawet, jakby to się wróciło do Skarbu Państwa. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pierwszy najem. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że przez pierwszy najem, 

przez pierwszy okres do 3 lat, miałby zagwarantowany. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ale kolejne już 

nie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że kolejny za zgodą 

Wojewody - Wojewoda wyraża te zgody, ale taki jest stan prawny, więc to jest tylko 

decyzja Zarządu, czy pozostajemy w tej formule jak dziś, czyli mamy u siebie  

to i wynajmujemy tak jak dotychczas, czy podejmujemy inne działania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, że ten pan wie, jaka jest 

procedura, jeżeliby chciał to wykupić. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w piśmie tego  

nie opisywała, ale w każdej chwili jest do dyspozycji i może temu panu wyjaśnić,  

z resztą tutaj nie ma też decyzji tego najemcy, bo ta decyzja jest w gestii Zarządu. 

Dodała, że odpowiedź jest krótka, zawiera najważniejszą informację. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na tę chwilę  

nie możemy, tak, ale jeżeli pan by nadal chciał, to musi znać konsekwencje tego,  

co będzie, jeżeli przekażemy to do Skarbu Państwa, bo wtedy kolejnego najmu 

Wojewoda może mu nie udzielić, albo może w trakcie trwania tego najmu już 

występować do Wojewody. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami stwierdziła, że Wojewoda też raczej 

prowadzi taką gospodarkę, która zmierza do maksymalizacji zysków, więc zapewne 

by to wynajął, ale nigdy nie ma na 100% pewności, pan musi mieć też świadomość, 

że przetarg u Wojewody na pewno będzie nieograniczony, więc nie ma pewności,  

że on będzie jedynym oferentem wówczas przystępującym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu odpowiedzi, który został przedstawiony przez wydział. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt  

odpowiedzi na prośbę prowadzącego działalność pod nazwą Dom Ogrodnika KMD 

Damian Kwaśny z/s w Wieluniu w sprawie wykupu budynku, zlokalizowanego  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 176/2 o pow. 0,0411 ha, położonej  

w obrębie 4 miasta Wieluń przy ul. Warszawskiej 5 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zgłosił uwagę do poprzedniego 

punktu. Zwrócił się do Zarządu, mówiąc, że jeżeli Zarząd i Rada uchwaliły jakieś 

procedury, to aby trzymać się tych procedur. Skierował te słowa również do pani 

naczelnik. Wskazał, żeby było to analizowane, dyrektorzy mają swoich zastępców  

do pomocy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że poruszy to na spotkaniu z dyrektorami. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest to kolejna 

taka umowa. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to jest kolejna umowa 

na pół roku, musiała być zgoda Zarządu. Nadmieniła, że teraz szkoły oswajają się  

z tą uchwałą i nawet Zespół Szkół nr 1 już to złożył, ale jeszcze nie było  

na Zarządzie. Dodała, że też składają te umowy półroczne, żeby dać sobie czas  

na przeprowadzenie procedury przetargowej, bo jednak ona 2 do 3 miesięcy trwa, 

więc tak, widzi poprawę w szkołach. Zaznaczyła, że może już odpowiedzieć w sumie, 

bo pan skarbnik też o to prosił ostatnio, wszystkie szkoły odpowiedziały, wszystkie 

szkoły, które wynajmują jakiekolwiek powierzchnie u siebie, mają zarządzenia, każdy  

ma to przyjęte, jest to powszechnie dostępne, wiec tutaj się pewien porządek 

zaprowadza w naszej współpracy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie tego, co pan skarbnik 

powiedział, stwierdził, że oswajamy się już rok, a zastępców dyrektorów nam 

przybyło, więc myśli, że powinno być już teraz bez większego problemu, tak mu się 

wydaje. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, już pierwsze 

procedury przetargowe są rozpoczęte, pierwsze konkursy są opublikowane, więc 

powoli szkoły oswajają się z tą uchwałą, zasadami, muszą się wdrożyć, muszą się 

nauczyć zasad. 

 

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że wobec tego przechodzi do podjęcia 

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1301/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1301/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1302/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1302/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 20 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że pierwsza sprawa w tym punkcie to „Rozpatrzenie prośby MKS 1983 Sp z o.o.  

z dn. 18.07.23 r. o wsparcie finansowe (sponsoring) dla MKS 1983 Sp. z o.o  

w Wieluniu”. Powiedział, że wpłynęło pismo z lipca, jak co roku, z prośbą wsparcia 

finansowego, sponsoringu dla MKS-u, nie ma chyba wymienionej kwoty, ale tak jak 

co roku zarząd MKS-u, z tego, co rozmawiał telefonicznie z panem w ostatni piątek,  

z resztą wydział też, chce kupić stroje. Jest przygotowane nasze logo, poza tym logo 

jest również na hali sportowej.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o kwotę.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 6 tys. 

zł, około 6 tys. zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, około 6 tys. zł, czy 6 tys. 

zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 6 tys. zł. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie można  

tego zrobić, na przykład ze środków promocji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z promocji, tak, z tych środków promocji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to będzie jedyna 

możliwość z promocji powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w tym roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w tym roku. Dodał, że trzeba liczyć te środki z promocji, bo kończą się powoli. 

Zapytał, kto jest „za” taką decyzją. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to 6 tys. i już 

koniec, nie będziemy negocjować. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy logo jest 

na rękawie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

na lewym rękawie. Zapytał, kto jest „za” przeznaczeniem na ten cel kwoty 6 tys. zł. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przeznaczeniu na ww. cel kwoty 6 tys. zł (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że jest 

wyścig kolarski, Puchar Polski. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że finał Pucharu Polski. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy to się odbędzie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w niedzielę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że w niedzielę, 24 września, o godzinie 10:00, start jest ze Skomlina, meta też  

w Skomlinie. Wskazał trasę wyścigu i krótko omówił przedmiotową sprawę.  

 

 

 

Pkt 22 

Zamknięcie CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 


